



DIOR

LUXURY BEAUTY RETREAT



**DIOR**  
LUXURY BEAUTY RETREAT

HAPPINESS IS THE VERY ESSENCE OF  
奢享欢悦

## THE DIOR LUXURY BEAUTY RETREAT 是迪奥美妍奢享荟的核心理念

Based on the alignment of skin and senses, the avant-garde Dior Skincare philosophy considers each guest holistically, with specific care for the physical, emotional, and psychological wellness.

With a commitment to providing the most intimate and beautiful experience of true well-being, the Dior savoir-faire heightens expertise, allowing dreams to inspire reality, promising the never-ending delight of an immediate and lasting transformation thanks to an exclusive combination of professional formulas, manual techniques, and cutting-edge technologies.

DIOR迪奥美肤专研巧妙协调护肤功效与感官享受，秉持前沿护肤理念，充分考量每位宾客的不同情况，悉心呵护其身心思绪。

DIOR迪奥不断精进技艺，以梦想激发现实，致力于私密悦享护肤体验，并结合专研配方、精妙手法与前沿科技，邀您感受即刻体验、功效持续的美妍焕变。

## DIOR SENSORIAL AWAKENINGS 迪奥美妍体验，唤醒感官之旅

These new Dior techniques are an invitation to enjoy an unprecedented treatment experience based on the extreme sensorial acuity of the Dior therapists.

By touch, they can feel the energy flow circulating in every tissue and design a customized Sensorial Awakening, capable of rebalancing and boosting this energy flow. A powerful inner energy immediately circulates through body and mind.

The Sensorial Awakenings are sprinkled into Dior treatments to add a holistic dimension to the Tissue Massages that goes beyond beauty, providing immediate well-being and lasting benefits.

美肤护理师采用全新DIOR迪奥美妍技法，结合灵活精妙手法，邀您悦享精彩非凡的护肤体验。轻柔抚触间，感受肌肤内部的能量，量身定制感官唤醒技法，重焕能量平衡，唤醒内在能量，令人倍感身心畅快。

感官唤醒技法融合美肤护理，多方位提升肌肤按摩功效，尽享美肤体验，舒悦安逸。

## DIOR TISSUE MESSAGES DIOR迪奥深度按摩

These iconic Dior techniques combine the best of traditional Eastern and Western methods with powerful, targeted movements. This extremely technical approach is based on a perfect understanding of the skin as developed by Dior for over 40 years.

These movements act methodically on all skin tissues, from the deepest to the most superficial, from the densest to the finest.

This unusual comprehensive approach regenerates the skin completely.

DIOR迪奥经典按摩技法，融合东西方传统手法，针对特定部位进行按摩。非凡技艺，源自对肌肤的深入了解，凝聚DIOR迪奥美肤专研成果。

为从致密到纤薄的各类肌肤提供呵护。与众不同的多方位呵护，卓效焕活肌肤。







## DIOR SAPPHIRE CRYSTAL MICRO-ABRASION DIOR迪奥焕肤

This exclusive Dior technique relies on a high-tech tool that combines micro-abrasion with photo-stimulation. The vibrating oscillating head of this high-tech tool, with variable levels of intensity, enhances all skin types, even the most sensitive. Coated with precious fine sapphire particles, it gently and delicately massages the face providing both exfoliation and cellular regeneration. A world in which expertise, technology and excellence go hand in hand with beauty, relaxation and happiness.

DIOR迪奥美妍科技，运用高科技器材，美肤专研、前沿科技与精湛手法相辅相成，倾心呈献舒压放松、愉悦安逸的美肤体验。



## DIOR PROFESSIONAL SOLUTIONS DIOR迪奥沙龙专用护肤

These high-performance professional formulas, developed to meet the requirements of Dior therapists, draw inspiration from Dior floral science that concentrates the extraordinary power of Dior flowers at the heart of Dior skincare.

They are characterized by a high concentration of floral ingredients, infused in exceptionally sensory formulations. Their efficacy is maximized by the precision of Dior's expert protocols and the savoir-faire of Dior therapists.

卓越配方，满足品牌美肤护理师的美容需求，自DIOR迪奥美妍科学核心——花植精萃专研中汲取灵感，凝聚DIOR迪奥花卉的致美卓能。结合精醇花植精萃成分，令肌肤奢享愉悦感官体验。精准院线级护肤流程，融合DIOR迪奥美肤护理师的精湛技艺。

## DIOR EXCEPTIONAL CARE DIOR迪奥卓效美肤护理

As a prelude to each treatment, the Dior Luxury Beauty Retreat therapists precisely identify the needs and expectations of each individual through a thorough examination of the skin with the Dior Skinscanner and an understanding of his or her lifestyle.

Each treatment begins with a luxurious foot bath ritual to restart energies.

The benefits of the ensuing deep relaxation extend to the facial features.

Vitality is restored to the skin, and it is perfectly prepared to receive the exceptional treatments.

开启美肤流程之前，DIOR迪奥美肤护理师会先使用肌肤扫描仪多方位测试肌肤状况，了解宾客生活方式，明确护肤需求与期望。每次护理皆以奢华足浴开启，唤醒能量，舒解压力，深度放松直至面部。肌肤焕发活力，为后续美肤流程做好准备。

Dior



## DIOR LUXURY BEAUTY RETREAT THERAPISTS DIOR迪奥美肤护理师

The Dior Luxury Beauty Retreat therapists understand how to 'listen' to the body to provide each individual with the optimal massage: one that will restore perfect harmony to the body and mind through a sensation of infinite well-being and beauty. They have a profound understanding of the skin's biology, tissue structures and vital energy circulation, which enables them to perfectly master all the Dior Luxury Beauty Retreat tissue massage techniques.

From beginning to end their gentle touch and close attention to your specific needs provide you with an incomparable, entirely personalized luxury experience.

The skill and dexterity of their expert hands bring out the true benefits of Dior treatments so that over time, exceptional active ingredients penetrate the skin for spectacular results.

High performance and exquisite pleasure are key to each Dior treatment.

DIOR迪奥美肤护理师悉知如何“倾听”身体需求，提供满足宾客个人需要的理想按摩，令身心重归和谐，奢享欢悦。

他们深知肌肤特性、结构及关键能量流动，熟练掌握DIOR迪奥奢华美肤护理的各种按摩技法。由始至终，以轻柔抚触和悉心关怀满足美肤需求，缔造卓然特别的奢悦体验。

专研技艺与灵巧双手，呈献DIOR迪奥美肤护理奢悦呵宠；非凡活性成分深入肌肤，持续发挥护肤卓效。

卓能护理，舒悦感受，尽享DIOR迪奥美肤奢宠体验。







## SIGNATURE TREATMENTS

### 经典尊享护理

The quintessential spirit of the Dior Luxury Beauty Retreat is embodied by precious rituals, rolled out in several stages, allowing the skin and the senses to fully flourish for an unforgettable moment. Here, high technology, customized attention and bespoke massages work wonders on well-being and beauty.

迪奥美妍奢享荟倾心打造分步式护肤流程，营造难忘美肤体验，欣享愉悦感官之旅。匠心融合前沿科技、个性关怀与定制按摩，尽享舒悦安逸。

### GRAND SOIN DIOR PRESTIGE

花秘奢宠护理

#### FACE & BACK - 2HRS / 面部及背部护理 - 2小时

This ultimate holistic treatment, inspired by the Dior Prestige line, combines the extraordinary regenerating power of the Rose de Granville with a ballet of enveloping motions, to fill the skin with both strength and indulgence. It offers unparalleled correction of the signs of aging as well as exceptional enjoyment. Thanks to an oxygenating mask and a stress-relieving massage, the skin is intensely nourished and replenished. Its texture becomes finer and more regular. The skin becomes smoother, firmer, plumper. Discover the marvelous feeling of perfect rose-petal skin.

护理灵感源自DIOR迪奥花秘系列，格兰维尔玫瑰释放非凡赋活奢能，结合柔覆式手法，奢宠肌肤，愈加强韧。淡褪岁月痕迹，欣享舒悦体验。花秘瑰萃精华面膜结合舒压按摩，深彻呵宠。整套流程使得肌肤状态愈加出色，细腻舒润，光滑清透，如玫瑰花瓣般触感舒悦。

### L'OR DE VIE PRECIOUS ENERGY

凝世金颜臻奢护理

#### FACE & BODY - 2 HRS / 面部及身体护理 - 2小时

A divine ritual, a source of positive energy and inner well-being. Semi-precious hot stones – rock crystal, yellow quartz, labradorite and agate – work magic, diffusing their wonderful energetic powers deep down into the being, through a slow massage of the back, arms and stomach. The body is pampered and coddled, for the ultimate cocoon experience. The face is then wrapped in a thermo-heating mask with a prodigious sculpting effect. The treatment ends with a generous, feel-good misting of the Golden Face Bath. Inner well-being is complete and radiates through the face. Rare, sensorial, spectacular.

倾世能量，臻享欢悦。轻柔按摩背部、手臂及腹部，将宝石珍稀能量传达至全身，温柔轻覆，舒适安怡。随后，将温感面膜轻敷于面部，卓效呵宠。感官体验，臻奢呵宠。

# EXCEPTIONAL FACE TREATMENTS

## 奢宠面部美肤护理

Great classics in Dior skincare, these four exceptional treatments are emblematic of the expertise developed by the beauty therapists.

四项奢宠面部护理，凝聚美肤护理师多年经验，悦享DIOR迪奥美肤专研经典。



### DIOR PRESTIGE HIGH-PRECISION

花秘紧颜新「升」护理

**FACE - 1HR OR 1.5HRS / 面部护理 - 1至1.5小时**

Inspired by the world of fitness, this high-precision massage treatment reshapes the facial contours and visibly tones the skin. It combines the power of Dior Micro-Peeling with an overall facial massage session and a targeted massage of the facial outline, lips and eye contour area. In each area, deep kneading and smoothing motions eliminate tension, strengthen muscle support and stimulate cell regeneration. The facial outline is enhanced, the lips are plumped, with their contour redefined, and the eyes are opened up, illuminating the face with newfound radiance.

以形体塑造理念汲取灵感，以精准按摩改善面部轮廓，调理肌肤。巧妙结合深度按压与轻柔按摩手法，舒缓面部压力；双眸明亮，神采奕奕；面部轮廓紧致，绽放年轻光采。

### DIOR PRESTIGE WHITE PRECISION

花秘纯皙臻白护理

**FACE - 1HR OR 1.5HRS / 面部护理 - 1至1.5小时**

This facial treatment adds to the benefits of Dior Prestige High-Precision the exceptional brightening power of Dior Prestige Light-in-White products.

以花秘紧颜新「升」护理的步骤与手法，结合花秘瑰萃光皙系列的亮肤卓能，舒享美肤功效。

### DIOR PRESTIGE INTEGRAL ANTI-AGING

花秘赋活年轻\*护理

**FACE - 1.5HRS / 面部护理 - 1.5小时**

This complete treatment combines Sapphire Crystal Micro-Abrasion, a sculpting massage and the anti-aging power of Dior Prestige range. The ultimate age-defying treatment, it is the only one that delivers this dual power to the skin. The face glows with light and the smoothing effect is exceptional.

迪奥焕肤、紧致按摩及花秘瑰萃系列的年轻\*赋活卓能相辅相成，呵宠肌肤。双重美肤功效，开启年轻\*呵宠之旅。肌肤细腻柔滑，绽现动人亮采。

### L'OR DE VIE MIRACLE

凝世金颜传奇护理

**FACE - 1HR OR FACE & BACK 1.5HRS / 面部护理 - 1小时 或者 面部及背部护理 - 1.5小时**

This ritual, designed around the L'Or de Vie line, appeals to all the senses and gives skin the gift of the infinite longevity of the Yquem vine. The back massage deeply relaxes the mind and body while the facial massage eases micro-tension. To enhance the end of the treatment, a thermo-heating mask suffuses its precious active ingredients deep into the skin. There is a total feeling of harmony and completeness with every motion; the transformation is spectacular. The skin gains strength and resilience. At the peak of its beauty, the face glows with divine radiance.

奢享凝世金颜系列的美肤卓能，蕴含传奇滴金精萃\*\*，为肌肤倾注非凡御龄能量，焕启感官享受。背部按摩深度放松身心，面部按摩于细微处舒缓压力，最后轻敷温感面膜，令有效成分深彻沁透肌肤，悦享美肤功效。每一步皆至臻和美，感受肌肤倾世蜕变，强韧盈润，焕发致美光采。

# EXPERT FACE TREATMENTS

## 专研面部护理

Essential facial treatments focused on effectiveness, to target a specific need in 60 or 90 minutes.

基础面部护理，以60或90分钟的卓效护肤流程，满足特定美肤需求。

## CLEARED SKIN

### 清透美肤护理

**FACE - 1HR / 面部护理 - 1小时**

This treatment is the quintessence of deep skin cleansing. Exfoliated with the iconic Dior Micro-Abrasion technique, perfected under purifying steam, and comforted with a hydro-balancing mask, the skin, liberated from all impurities, is fresh and balanced and the complexion radiates with a pure glow.

深彻洁净，焕现清透亮采。结合清润紧颜面膜，肌肤清新透亮，焕发纯净光采。

## FIRMED SKIN

紧致美肤护理

**FACE - 1HR OR FACE & BACK 1.5HRS / 面部护理 - 1小时 或者 面部及背部护理 - 1.5小时**

This high-performance age-defying treatment begins with a deep back massage. As a catalyst for youth, a series of lifting muscle massages are performed for spectacular rejuvenating effects, ranging from the deepest to the most precise, to reshape the entire face. All signs of aging are reduced. Wrinkles are smoothed, contours resculpted, facial volumes visibly redefined.

以深度背部按摩，开启卓效御龄护理。力道深浅不一、针对精准部位的肌肤提拉按摩，唤醒肌肤活力，改善面部轮廓，绽现年轻光采。淡褪皱纹等岁月痕迹，面庞愈显精致立体。

## GLOWY SKIN

焕亮肌肤护理

**FACE - 1HR OR 1.5HRS / 面部护理 - 1至1.5小时**

This high-technology treatment begins with a relaxing cleansing massage from the neckline to the forehead, before applying the benefits of Dior Micro-Peeling, first to one half of the face in order to discover its spectacular effects, then to the neckline. The holistic dimension of the treatment is then amplified by sculpting movements of the facial outline, the lips, the nasolabial folds and the eye contour.

以颈部至前额的按摩放松、洁净肌肤，并以DIOR迪奥微抛光仪叠加美肤功效。先于面部一侧进行护理，兼顾颈部肌肤，感受惊艳焕变。随后对脸颊、唇周、眼周及鼻唇沟部位进行按摩，多方位感受护肤功效。

## REPAIRED SKIN

修护美肤护理

**FACE - 1HR / 面部护理 - 1小时**

Centered around Sapphire Crystal Micro-Abrasion and Capture Totale range, this treatment is recommended for an immediate radiance boost. For optimal results, we recommend to follow a customized therapy of 3 sessions of 1hr over 3 weeks at the IFC Luxury Beauty Retreat.

匠心融合护肤卓能，提亮肌肤，焕现光采。建议于护理后三周内追加3次定制护理，每次1小时，悦享美肤功效。





## BODY TREATMENTS

### 奢悦身体护理

#### DIOR 3D

DIOR迪奥3D护理

**BODY - 1HR OR 1.5HRS / 身体护理 - 1/1.5小时**

Between relaxation and energy, the deep precise motions work to tone the tissues, relieve tension and release energy. The body is deeply regenerated and detoxified, surrendering to a feeling of incomparable lightness. The body is reinvigorated, in top shape and full of energy.

深入而精准的护理手法，舒缓紧张，释放活力。深彻放松，身体倍感轻盈，重焕能量。满蕴活力，再现理想状态。

#### DIOR HARMONY

DIOR迪奥和谐护理

**BODY - 1HR OR 1.5HRS / 身体护理 - 1至1.5小时**

Rediscovered harmony of body and mind, an absolute release thanks to a holistic oil massage, and slow enveloping motions inspired by Californian and Swedish massages. A multi-sensory journey that frees the emotions.

以按摩油全身按摩，柔覆式手法自加利福尼亚与瑞典式按摩中汲取灵感，身心重归和谐，压力得到改善。唤醒多重感官，舒悦宜人。

# EXPERT MEN'S TREATMENTS

## 专研男士护理

### EXTREME FRESHNESS

清新沁爽护理

**FACE - 1 HR / 面部护理 - 1小时**

This optimal skin cleansing treatment is especially adapted to men's skin. Exfoliation with Dior Micro-Abrasion, a purifying steam massage and an oxygenating mask take place one after the other to reveal clean, healthy, luminous skin.

专为男士定制的清洁护理。结合精华面膜，肌肤洁净，焕发光采。

### DIOR INTENSE REVITALIZATION

卓效焕活护理

**FACE & BODY - 2 HRS / 面部及身体护理 - 2小时**

Between relaxation and tonification, this complete face & body treatment is optimal to recover from jet lag, workouts or an intense activity period. Starting with a full-body 3D massage to relieve tension, eliminate toxins and release energy, the treatment continues with a bespoke deep skin facial purification adapted to men's needs.

放松身心，提振精神，是应对时差反应，或在剧烈运动和高强度工作后恢复活力的理想选择。先以3D全身按摩舒压，释放活力；随后根据需求定制面部深度清洁护理。



# ADD-ON TREATMENTS

## 奢悦即享护理

These short treatments of 30 minutes, concentrated of indulgence and efficacy, can be combined as desired with any other treatment. This original approach enables each treatment on the menu to be customised depending on desires, and to multiply moments of happiness.

30分钟短时护理, 可根据需求叠加其他护理项目, 功效卓然, 呵宠肌肤。创新护理方式, 随心定制个性美肤流程, 悦享多重美妙时光。

(ADD-ON TREATMENTS CAN NOT BE PURCHASED SEPARATELY)

奢悦即享护理不能单独购买

## GLOWY SKIN IN 30 MINUTES

亮肤即享护理

**FACE - 30MIN / 面部护理 - 30分钟**

A treatment that reinvents skin exfoliation thanks to Dior Micro-Peeling, a state-of-the-art tool, for new skin in just 30 minutes.

采用DIOR迪奥微抛光仪, 以高科技器材重新定义洁肤流程。该护理流程帮助焕亮肌肤。

## FIRMED SKIN IN 30 MINUTES

紧肤即享护理

**FACE - 30MIN / 面部护理 - 30分钟**

The combination of a deep lifting massage of the facial muscles and a skin-perfecting mask for an instant radiance boost.

深度提拉按摩紧致面部肌肤, 结合紧颜面膜, 感受清新。

## REPAIRED SKIN IN 30 MINUTES

呵护即享护理

**FACE - 30MIN / 面部护理 - 30分钟**

Centered exclusively around Sapphire Crystal Micro-Abrasion, this treatment is recommended for an immediate radiance boost and deep skin regeneration.

焕亮肌肤, 重焕年轻活力。

## LIFTED EYES IN 30 MINUTES

眼部提升护理

**FACE - 30MIN / 面部护理 - 30分钟**

An anti-fatigue treatment for the eye area that includes a series of movements with sculpting pressure, a panoramic depuffing mask and an exclusive Dior cryomassage.

院线级按压手法按摩眼周轮廓, 使用多方位眼膜, 专享DIOR迪奥低温按摩舒压放松。

## PLUMPED NECK IN 30 MINUTES

颈部紧致护理

**FACE - 30MIN / 面部护理 - 30分钟**

A beautifying treatment that combines the power of Dior Micro-Peeling with the benefits of sculpting massages around the neck and cleavage area, for a lifted and plumped silhouette.

DIOR迪奥微抛光仪的美肤卓能, 结合胸颈部按摩。

## HOT QUARTZ RITUAL

温热美肤护理

Warm alpha quartz chips mold to the body, surrounding each of your limbs for absolute, tailored comfort. The fabulous benefits of quartz, coupled with this treatment bed's gravity inversion, enhance the mental and physical relaxation of the facial ritual or massage of your choice.

环绕四肢, 尽享舒悦体验, 身心愉悦放松。

## SIGNATURE TREATMENTS

---

### GRAND SOIN DIOR PRESTIGE

<b>Face &amp; Back</b>		
Skin Nutrition	2h	RMB 3800

### L'OR DE VIE PRECIOUS ENERGY

<b>Face &amp; Body</b>		
Face & Body Regeneration	2h	RMB 4700

## EXCEPTIONAL FACE TREATMENTS

---

### DIOR PRESTIGE HIGH-PRECISION

<b>Face</b>	1h	RMB 2580
Nourishing Repair + Firm + Lifting	1h30	RMB 3280

### DIOR PRESTIGE WHITE PRECISION

<b>Face</b>	1h	RMB 2580
Brightening + Firm + Lifting	1h30	RMB 3280

### DIOR PRESTIGE INTEGRAL ANTI-AGING

<b>Face</b>		
Deep Skin Regeneration for Skin Repair	1h30	RMB 3280

### L'OR DE VIE MIRACLE

<b>Face or Face &amp; Back</b>	1h	RMB 3380
Face Premium Anti-Aging	1h30	RMB 4380

## THE EXPERT FACE TREATMENTS

---

### CLEARED SKIN

<b>Face</b>		
Deep Skin Purification + Hydration	1h	RMB 2580

### FIRMED SKIN

<b>Face or Face &amp; Back</b>	1h	RMB 1980
Sculpted Oxygenated Face+Firm & Plump	1h30	RMB 2800

### GLOWY SKIN

<b>Face</b>	1h	RMB 1980
Glowy Baby Skin	1h30	RMB 2800

### REPAIRED SKIN

<b>Face</b>		
Deep Skin Regeneration for Skin Repair	1h	RMB 2580

## BODY TREATMENTS

---

### DIOR 3D

<b>Body</b>	1h	RMB 1780
Drainage/Sculpture + Skin Beautifying	1h30	RMB 2180

### DIOR HARMONY

<b>Body</b>	1h	RMB 1780
Relaxation + Skin Beautifying	1h30	RMB 2180

## EXPERT MEN'S TREATMENTS

---

### EXTREME FRESHNESS

<b>Face</b>		
Deep Skin Purification + Hydration	1h	RMB 1680

### DIOR INTENSE REVITALIZATION

<b>Face &amp; Body</b>		
Men's package	2h	RMB 3180

## ADD-ON TREATMENTS

---

### GLOWY SKIN IN 30 MINUTES

<b>Face</b>		
Glowy Baby Skin	30 min	RMB 1280

### FIRMED SKIN IN 30 MINUTES

<b>Face</b>		
Sculpted Oxygenated Face	30 min	RMB 1280

### REPAIRED SKIN IN 30 MINUTES

<b>Face</b>		
Cleanse/Lifting/Glow	30 min	RMB 1580

### LIFTED EYES IN 30 MINUTES

<b>Face</b>		
Instant eye lifting	30 min	RMB 1380

### PLUMPED NECK IN 30 MINUTES

<b>Face</b>		
Anti Wrinkle / Smooth	30 min	RMB 1080

### HOT QUARTZ RITUAL

RMB 880



## 经典尊享护理

花秘奢宠护理 <b>面部及背部护理</b> 深彻呵宠	2小时	3800元
凝世金颜臻奢护理 <b>面部及身体护理</b> 臻奢呵宠	2小时	4700元

## 奢宠面部美肤护理

花秘紧颜新「升」护理 <b>面部护理</b> 面部轮廓紧致，绽放年轻光采	1小时 1.5小时	2580元 3280元
花秘纯皙臻白护理 <b>面部护理</b> 亮肤卓能，舒享美肤功效	1小时 1.5小时	2580元 3280元
花秘赋活年轻*护理 <b>面部护理</b> 赋活卓能，呵宠肌肤	1.5小时	3280元
凝世金颜传奇护理 <b>面部护理 或者 面部及背部护理</b> 非凡御龄能量，焕发致美光采	1小时 1.5小时	3380元 4380元

## 专研面部护理

清透美肤护理 <b>面部护理</b> 深彻洁净，焕现清透亮采	1小时	2580元
紧致美肤护理 <b>面部护理 或者 面部及背部护理</b> 肌肤提拉按摩，面庞愈显精致立体	1小时 1.5小时	1980元 2800元
焕亮肌肤护理 <b>面部护理</b> 洁净肌肤，感受惊艳焕变	1小时 1.5小时	1980元 2800元
修护美肤护理 <b>面部护理</b> 提亮肌肤，焕现光采	1小时	2580元

\*指使用产品后的视觉效果。

## 奢悦身体护理

DIOR迪奥3D护理 <b>身体护理</b> 身体倍感轻盈，再现理想状态	1小时 1.5小时	1780元 2180元
DIOR迪奥和谐护理 <b>身体护理</b> 身心重归和谐，压力得到改善	1小时 1.5小时	1780元 2180元

## 专研男士护理

清新沁爽护理 <b>面部护理</b> 肌肤洁净，焕发光采	1小时	1680元
卓效焕活护理 <b>面部及身体护理</b> 男士专享	2小时	3180元

## 奢悦即享护理

亮肤即享护理 <b>面部护理</b> 帮助焕亮肌肤	30分钟	1280元
紧肤即享护理 <b>面部护理</b> 紧致面部肌肤，感受清新	30分钟	1280元
呵护即享护理 <b>面部护理</b> 焕亮肌肤，重焕活力	30分钟	1580元
眼部提升护理 <b>面部护理</b> 按摩眼周轮廓，舒压放松	30分钟	1380元
颈部紧致护理 <b>面部护理</b> 美肤卓能，结合胸颈部按摩	30分钟	1080元
温热美肤护理		880元

## THE DIOR LUXURY BEAUTY RETREAT HOUR

### 迪奥美妍奢享荟营业时间

Open daily from 10:00 to 22:00  
每日10:00至22:00

## SPA RESERVATIONS

### 护理预约

For reservations, please send an email  
to shanghaiifcdiorretreat@diormail.com or call +86 21 58827090.

The Dior Luxury Beauty Retreat is an adult facility open  
to both men and women aged 18 or above.  
如需预约, 敬请发送邮件至shanghaiifcdiorretreat@diormail.com  
或致电+86 21 58827090。

迪奥美妍奢享荟仅为年满18周岁的男士及女士提供服务。

## PRE-ARRIVAL INFORMATION

### 提前抵达

It is highly recommended that you arrive 30 minutes in advance  
so that you can take full advantage of the spa facilities.  
Late arrivals will be subject to a time reduction in the scheduled treatment.  
诚挚建议您提前30分钟莅临, 以充分享受迪奥美妍奢享荟的各项设施。  
如若迟到, 可能会缩短原定护理流程。

## CANCELLATION POLICY

### 取消预约

Cancellation of and changes to appointments are accepted up to four hours  
prior to treatment time without charge. For cancellations with less than  
four hours' notice and for no-shows, a 100% cancellation fee will apply.  
提前4小时可免费取消或更改预约。如在项目开始前4小时内取消预约, 或缺席预约,  
我们将收取全额费用。

## SPA ETIQUETTE

### 护理礼仪

To maintain the tranquil ambience of spa and ensure guests' enjoyment,  
we respectfully request that all guests turn off their mobile phones  
and other electronic devices.  
为保持宁静氛围, 令宾客悦享美好体验, 敬请关闭手机及其他电子设备。

## SPECIAL CONSIDERATIONS

### 温馨提示

Please advise upon booking of any allergies, ailments or disabilities,  
especially if you have high blood pressure or are pregnant,  
as some services may not be appropriate for you at this time.  
如有任何过敏、治疗或障碍, 尤其患有高血压或怀有身孕, 请于预约时提前告知,  
以免为您安排不适合当前身体状况的护理项目。

## GROUP RESERVATIONS

### 团体预约

Please contact us to coordinate bookings for four or more people.  
Deposit guarantees and 48 hours' notice of cancellation will be required.  
如需为4人及以上预约, 敬请联系我们进行协调安排。团体预约需支付定金,  
取消预约请提前48小时告知。

## RESTRICTIONS

### 注意事项

The use of alcohol and smoking are strictly prohibited at the Spa.  
迪奥美妍奢享荟内严禁烟酒。

Shop L3-2-1, Shanghai IFC Shopping Mall, No.8 Century Avenue, Lujiazui, Pudong New District, Shanghai 200120, PRC  
上海市浦东新区陆家嘴金融贸易区世纪大道8号上海国金中心D座(商场裙房)三层 (3层) L3-2-1 室

# DIOR

